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POSLE SMRTI BEBA I PORODILjA: Inspektori "češljaju" porodilišta 

Nakon smrti trudnica i beba, provera ministarstva zdravlja. Pod lupom medicinari u Nišu, Kruševcu, 
Aleksincu i Majdanpeku 

NAKON što su tri trudnice i četiri bebe preminule za nešto više od mesec dana, vanredna inspekcija 
Ministarstva zdravlja proverava zdravstvene ustanove u Srbiji, kako bi se utvrdilo postojanje eventualnog 
nesavesnog lečenja. Cilj inspektora je kontrola stanja na odeljenjima ginekologije i porodilištima u KC Niš 
i opštim bolnicama u Kruševcu, Aleksincu i Majdanpeku. 

Iz Ministarstva zdravlja kažu, za "Novosti", da je u toku provera dokumentacije i u stručnog rada 
zaposlenih. U navedenim bolnicama svakog radnog dana borave inspektori iz Beograda i Kragujevca. 

- Kontrola je sprovedena u roku od sedam dana od saznanja o smrti trudnica i beba - kažu u 
Ministarstvu. - Prvi vanredni inspekcijski nadzori izvršeni su u Kruševacu početkom avgusta, odmah 
nakon saznanja da je preminula pacijentkinja Tamara Milić. Rad lekara na ginekologiji temeljno se 
nadzire, proveravaju se papiri i čekaju se rezultati hemijskih analiza. 

Prvi izveštaji iz Opšte bolnice u Kruševcu i Kliničkog centra Niš već su dostavljeni nadležnima. Još nisu 
dostupni javnosti, jer su inspektori odmah zatražili dodatne provere. 

- Izveštaji su pregledani od strane inspektora i rukovodioca Odseka, ali je odmah nakon toga zatražena 
vanredna spoljna provera kvaliteta stručnog rada - kažu u Ministarstvu. - Svi rezultati će biti razmatrani 
zajedno sa preliminarnim izveštajem obdukcionog nalaza iz Niša. 

Do sada nisu utvrđene nepravilnosti u radu navedenih ustanova, ali će se svi detalji slučajeva smrti beba 
i porodilja znati tek po dobijanju izveštaja Komisije spoljnih nadzornika, nakon vanredne provere. 



 
 

Kako su "Novosti" već pisale, suprug Tamare Milić (23) koja je izgubila bebu i preminula u sedmom 
mesecu trudnoće, podneo je krivičnu prijavu protiv Opšte bolnice Kruševac, koja je dostavljena 
Osnovnom javnom tužilaštvu. Prema nezvaničnim informacijama, postoje indicije da je uzrok Tamarine 
smrti urinarna infekcija u odmakloj fazi, koja je prouzrokovala sepsu. 

- Nisu završene sve faze obdukcije - kažu u Ministarstvu. - Do tada, uzok smrti zvanično nije poznat. 
Porodica preminule trudnice iz Kruševca imala je primedbe na rad medicinskih sestara i osoblja, ali mora 
da se utvrdi njihova osnovanost. 

NA TERENU 3.305 PUTA 

INSPEKCIJA Ministarstva zdravlja je tokom ove godine izvršila ukupno 3.305 različitih inspekcijskih 
nadzora. Provere su izvršene prema Planu rada, prijavama i predstavkama građana, državnih organa i 
institucija, potvrđuju iz Ministarstva zdravlja. 

 

 

Lekovi koje je poslala Vlada Srbije stigli u Gračanicu 

U Kliničko-bolnički centar (KBC) Priština, privremeno smešten u Gračanici, stigla je isporuka lekova 
namenjena za ustanove primarne i sekundarne zdravtsvene zaštite. 



 
 

Među lekovima, koje su obezbedili Ministarstvo zdravlja i Vlada Srbije, nalaze se antibiotici, anestetici, 
lekovi namenjeni za lečenje hroničnih bolesnika, kardioloških oboljenja i lekovi koji se koriste u pedijatriji 
i ginekologiji, prenosi Kosovo online. 

Oficir za vezu Beograda i Prištine Dejan Pavićević rekao je prilikom preuzimanja lekova da je najnovija 
isporuka deo "obećanja predsednika Srbije Aleksandra Vučića da će ljudi na Kosovu i Metohiji imati 
adekvatnu zdravstvenu zaštitu" i dodao da je najvažnije da su lekovi stigli bez obzira na jako dugu i 
komplikovanu proceduru na administrativnim prelazima. 

"Iako uslovi za rad baš i nisu najbolji, ja mislim da će te loše uslove vrlo dobro da nadomesti stručan tim 
lekara koji je ovde i da su ljudi na Kosovu i Metohiji potpuno i na najkvalitetniji način pokriveni 
zdravstvenom zaštitom", rekao je Pavićević. 

Direktor KBC Priština u Gračanici Bratislav Lazić je zahvalio je institucijama Srbije na lekovima i pomoći 
koju dobijaju zdravstvene ustanove na Kosovu. 

"Značajno je što su u ovoj isporuci stigli anestetici, antibiotici, lekovi neophodni za lečenje teških 
kardioloških bolesnika, zatim lekovi koje koristimo u pedijatriji i ginekologiji, tako da smo veoma 
zadovoljni količinom i asortimanom pristigle isporuke", rekao je Lazić. 

Direktorka Doma zdravlja u Gračanici Mirjana Dimitrijević,istakla je da je pošiljka lekova od ogromnog 
značaja za zdravstvene ustanove na Kosovu. 

"Mi dobijamo određenu količinu antibiotika i lekove za lečenje ostalih hroničnih oboljenja, a ovom 
isporukom je pokrivena i naša služba hitne medicinske pomoći koja pripada našem Domu zdravlja i sada 
se nadam da ćemo imati dovoljno ampuliranih i tabletiranih lekova", rekla je Dimitrijevićeva. 

Predsednik opštine Gračanica Srđan Popović istakao jer da jer pristigla pomoć veoma značajna. 

"Iako smo suočeni sa jednostranim potezima Prištine, pomoć koja je pristigla veoma je dragocena kako 
za teritoriju naše opštine, tako i za čitavu teritoriju Kosova i Metohije. Posebno ohrabruje činjenica da su 
predsednik Aleksandar Vučić i Kancelarija za KiM ispunili svoja obećanja i da se neće stati na ovome, što 
dokazuje da naš narod na KiM nije sam", rekao je Popović. 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

Lekari Milanki (41) izvadili TUMOR OD 25 CENTIMETARA 

Tim hirurga Klinike za digestivnu hirurgiju KCS, predvođen dr Vladimirom Dugalićem, nakon 
osmočasovne operacije odstranio je Subotičanki Milanki Petrović (41) tumor veličine 25 centimetara koji 
je zahvatio više od polovine jetre, saznaje "Blic". 

Mnogi vrsni stručnjaci uzmakli su pred benignim tumorom koji je rapidno, za nešto više od pola godine, 
porastao toliko da je svojom veličinom, ali i pozicijom u organizmu, pretio da Milanki ugrozi život. A sve 
je krenulo u novembru prošle godine, kada je ova žena, nakon što je osetila bol u levoj strani stomaka, 
otišla na ultrazvučni pregled. 

- Ležim na stolu, ali shvatam da mi doktor sve vreme maltene snima desnu stranu stomaka, a ne levu. 
Naravno, kao što sam i očekivala, doktor mi govori da je "našao malo veći problem od onog sa leve 
strane, ali da ćemo o tome posle" - priča za "Blic" Milanka koja sada, samo šest dana nakon operacije, 
šeta klinikom bez ikakvih tegoba i bolova. 

Nakon dijagnostikovane endometrijoze materice, odlazi na operaciju, gde joj taj problem saniraju. 
Međutim, niko joj još uvek ne govori ništa o "problemu s desne strane". 

- Ležala sam u bolnici i slušala doktore i zaposlene kako prolaze kraj moje sobe i pričaju o meni kao "onoj 
osobi koja ima one promene na jetri", ali mi niko ne govori ništa. Čekala sam, počinju sve jači bolovi, 
povraćanja. Kada sam jela, ako recimo uzmem četvrti zalogaj nečeg, ja sam ga već povratila. Nisam to 
više mogla da izdržim te sam opet išla kod doktora u Suboticu koji mi je rekao da imam tumor, ali da on 
tu ne može ništa - u dahu govori ova Subotičanka. 

Zatim su je poslali na Institut za onkologiju u Sremskoj Kamenici, ali osim sleganja ramenima i rečenice 
"ne možemo ništa da učinimo", nije dobila više. 



 
 

- Niko nije hteo da prihvati moj slučaj... Meseci prolaze, a u proleće tumor je već narastao do 16 
centimetara. Srećom, dolazim do Beograda i Klinike za digestivnu hirurgiju. Sve mi je gore i gore, nisam 
mogla da spavam, živela sam sa činjenicom da mi je svaki dan vrlo kritičan, da ako se samo malo udarim 
ili napregnem, taj tumor može da pukne i smrt nastupa momentalno - priseća se svega Milanka. 

Nije bilo straha kada su je vozili prema operacionoj sali, dodaje. 

- Kada sam se probudila i videla dr Vladimira, kada mi se nasmejao i rekao da je sve gotovo i upitao me 
kako se osećam, najiskrenije sam mu odgovorila: “Dobro sam, samo me boli stomak”. Bila sam sigurna u 
doktora i to mi je i dalo snagu da ovo preguram - priča Milanka koja za dva dana ide kući. 

"Neka ti je bog u pomoći" 

Prema rečima dr Vladimira Dugalića, problem je bio što je takav tumor, odnosno hemangiom, dobro 
prokrvljen, a naslanjao se na sve krvne sudove, ali i vene. 

- Zbog prethodne operacije na materici pacijentkinja je uzimala hormonsku terapiju, a upravo su ti 
hormoni doveli do porasta tumora na enormih 25 centimetara - priča za “Blic” dr Dugalić. 

"Neka ti je bog u pomoći", bile su reči čuvenog profesora Makučija iz Japana, najboljeg svetskog 
stručnjaka za jetru, kada mu se dr Dugalić javio sa nalazom ove pacijentkinje. 

- Čak mi je i on sugerisao da prvo probamo sa obustavom te hormonske terapije ne bismo li probali da 
smanjimo tumor. A ako ipak odlučim da je operišem, on mi je poželeo svu sreću, jer je sve bilo jako 
kompleksno. Realno pričajući, ovo mi je najteža operacija koju sam do sada izveo - priznaje dr Dugalić. 

Pritisak na krvne sudove 

Osam sati neprekidno, bez ijedne pauze, operisali su hirurzi, konstantno "plešući" između vena i krvnih 
sudova, kako bi odstranili tumor. 

- Tumor se naslanjao na dvanaestopalačno crevo, a kako je rastao, potiskivao je krvne sudove oko sebe, 
glavni krvni sud je bio spljošten. Uključili smo i mašinu koja vraća pacijentovu krv, te smo njoj vratili tri 
litra krvi koje je izgubila. Morali smo da vodimo računa da ne taknemo nijedan krvni sud jer je onda jetra 
u problemu - prvo što može da iskrvari, a drugo što, ako ostavite deo jetre bez prokrvljenosti, onda on 
propadne, te se javi nekroza - objašnjava doktor i dodaje da, osim narušenog kvaliteta života, da 
pacijentkinja nije operisana i da je tumor nastavio da raste, mogao je da pukne, a onda bi došlo do 
iskrvarenja za pola sata... 

Uigran tim stručnjaka 

Doktor Dugalić posebno ističe tim stručnjaka koji je zajedno s njim radio na zahvatu. 

- Ovu operaciju ne bih mogao da uradim bez dr Marije Đukanović, koja je tako dobro vodila anesteziju da 
je pacijentkinju lako probudila kao da smo je od slepog creva operisali. U ozdravljenju su važne i 
medicinske sestre koje vode računa o postoperativnom toku - kaže dr Dugalić. 



 
 

 

 

Evropska komisija i SZO o vakcinaciji i borbi protiv širenja dezinformacija 

Ubrzavanje globalne akcije s ciljem zaustavljanja širenja bolesti koje se mogu sprečiti vakcinacijom i 
borba protiv dezinformacija o vakcinama u svetu, bile su glavne teme prvog Svetskog samita o vakcinaciji 
koji su organizovali Evropska komisija i Svetska zdravstvena organizacija (SZO). 

Na skupu u Briselu se govorilo i o novim modelima i mogućnostima za ubrzavanje razvoja vakcina, kao i o 
tome kako da se osigura da imunizacija bude priotitet javnog zdravlja i univerzalno pravo, saopštila je 
Evropska komisija. 

Predsednik EK Žan-Klod Junker i generalni direktor SZO Tedros Adhanom pozvali su na hitno 
intenziviranje napora da se spreči širenje bolesti koje su mogle da budu sprečene imunizacijom, poput 
malih boginja. 

Kako je navedeno, u poslednje tri godine sedam zemalja, uključujući četiri evropske, izgubilo je status 
zemalja koje su eliminisale male boginje. 

Nova pojava malih boginja je direktna posledica jaza u pokrivenosti imunizacijom, istakla je EK. 

Na samitu se govorilo i o višestrukim preprekama za vakcinaciju, dostupnosti i kvalitetu službi koje se 
bave imunizacijom, socijalnim i kulturnim normama, indvidualnoj motivaciji, stavovima o vakcinama, 
znanju i veštinama. 



 
 

"Vakcinacija sprečava 2-3 miliona smrti godišnje i može da spreči još 1,5 miliona ako se pokrivenost 
unapredi na globalnom nivou. Samit je prilika da se time bavimo. Komisija će nastaviti da radi sa 
članicama i SZO. To je globalni izazov na koji moramo da odgovorimo zajedno i odmah", istakao je na 
skupu Junker. 

Direktor SZO je upozorio da se, posle mnogo godina napretka, stiglo do kritične tačke, da je oboljevanje 
od malih boginja ponovo u porastu i da svako deseto dete i dalje ne primi osnovne dečije vakcine. 

Komisija i SZO takođe su zatražili snažniju podršku Gobalne alijanse za vakcinaciju (GAVI) koja ima 
ključnu ulogu u omogućavanju imunizacije u siromašnim zemljama. 

Inače, SZO je uzdržanost oko vakcinacije proglasilo jednom od deset najvećih pretnji globalnom zdravlju 
u 2019. 

Istraživanje Velkam global monitor (Welcome Global Monitor) o tome šta ljudi širom sveta misle o 
vakcinama pokazalo je da se 79 odsto ljudi slaže da su vakcine bezbedne, a 84 odsto se slaže da su 
efikasne. 

Istovremeno, izveštaj EU pokazuje da raste broj onih koji odbijaju vakcinaciju u mnogim članicama EU, 
što se povezuje sa nedovoljnim poverenjem u bezbednost i efikasnost vakcina. 

Zbog tog nepoverenja je stopa pokrivenosti vakcinacijom manja a to vodi pojavi bolesti. 

Prema istraživanju EK Eurobarometar iz aprila, gotovo polovina gradjana EU (48 odsto) veruje da vakcine 
često proizvode ozbiljne neželjene efekte, 38 odsto misli da mogu da izazovu bolest od koje treba da 
štite, a 31 odsto je uvereno da slabe imuni sistem. 

Ti rezultati su posledica rastućeg širenja dezinformacija o koristima i opasnostima od vakcina na 
društvnim mrežama. 

Do sada ove godine broj prijavljenih slučajeva malih boginja u svetu je najveći od 2006. Rast broja 
obolelih od te bolesti počeo je 2018. i nastavio se u 2019. 

U prvoj polovini 2019. u Evropskom regionu SZO zabeleženo je oko 90.000 slučajeva malih boginja a 
širom sveta više od 365.000. To je više nego što je beleženo na godišnjem nivou od 2006. 

 

 

 

 



 
 

 

 

Do kraja godine centar tradicionalne kineske medicine na VMA 

BEOGRAD - Do kraja godine na VMA bi trebalo da bude otvoren centar za tradicionalnu kinesku 
medicinu za koji će kineska strana donirati opremu, a VMA opremiti prostor, rekao je danas načelnik 
VMA Miroslav Vukosavljević. 

On je, gostujući na TV Pink povodom posete delegacije zdravstva kineske vojske, istakao da će u 
"kineskom centru" na VMA raditi naši stručnjaci koji su proteklih godina bili na usavršavanjima iz kineske 
tradicionalne medicine, kao i da će stalno biti prisutni i kineski profesori. 

Preraspodelom prostora oslobođen je i prostor na VMA za novu multifunkcionalu operacionu salu, rekao 
je on i dodao će ona ipak biti primarno očna, što je "dobra vest za građane Srbije, jer će biti smanjene 
liste čekanja za operaciju katarakte". 

"Završeni su i tenderi za nabavku opreme i izvođenje radova za renoviranje hirurške intenzivne nege i, 
ako bude sve u redu, u narednih mesec dana počinjemo to da radimo", rekao je Vukosavljević i dodao da 
bez dobre hirurške intenzivne nege nema ni jake hirurgije. 

Na VMA su završili i projektno tehničku dokumentaciju za proširenje hitne medicinske službe u koju 
decenijama nije ništa ulagano, rekao je on i dodao da se čeka obezbeđenje novca pa da do proširenja 
dođe tokom naredne godine. 



 
 

 

Raspisan javni poziv za obnovu tri pokrajinske klinike 

Klinički centar Vojvodine raspisao je javni poziv za rekonstrukciju zgrade u kojoj su Klinika za 
neurohirurgiju, Klinika za vaskularnu i endovaskularnu hirurgiju i Klinika za anesteziju, intenzivnu terapiju 
i terapiju bola. 

Javni poziv za izvođače radova bio je otvoren do juče, za kada je zakazano i javno otvaranje ponuda u 
upravnoj zgradi. 

- Odluka o dodeli ugovora biće doneta u roku od 25 dana od dana otvaranja ponuda, osim u naročito 
opravdanim slučajevima, kao što je obimnost ili složenost ponuda, odnosno složenost metodologije 
dodele pondera, kada rok može biti 40 dana od dana otvaranja ponuda - navodi se između ostalog u 
janom pozivu za rekonstrukciju zgrade u kojoj su tri klinike, a koju je raspisao Klinički centar Vojvodine. 

U Kliničkom centru Vojvodine u prethodne tri godine obnovljeno je u potpunosti ili po fazama više 
klinika, među kojima su neurologija, psihijatrija, ortopedija, Betanija, sudska medicina, a pri kraju su i 
radovi na abdominalnoj i infektivnoj klinici. 

Pokrajinski sekretar zadužen za zdravstvo profesor dr Zoran Gojković najavio je za „Dnevnik” još krajem 
prošle godine da će iz pokrajinskog budžeta u ovoj godini u zdravstvo Vojvodine biti uloženo više od dve i 
po milijarde dinara, a od tog novca će se obnavljati infrastruktura i kupovati oprema za bolnice u 
pokrajini. 

Kada je reč o Kliničkom centru Vojvodine, u ovoj godini Pokrajinska vlada finansira rekonstrukciju Klinike 
za abdominalnu hirurgiju i Instituta za sudsku medicinu u KCV, kao i izradu projekata za obnovu klinika za 
urologiju, plastičnu hirurgiju, maksilofacijalnu hirurgiju, vaskularnu hirurgiju, neurohirurgiju, anesteziju i 
intenzivnu terapiju, ta za drugu fazu radova u Klinici za infektivne bolesti i radove u Klinici za interne 
bolesti. 

Iz pokrajinskog budžeta u ovoj godini u zdravstvo Vojvodine se ulaže više od dve i po milijarde dinara, a 
od tog novca se obnavlja infrastruktura i kupuje oprema za bolnice u pokrajini 



 
 

Osim toga, ove godine su početi, a u nekim slučajevim i završeni, radovi u institutima u Sremskoj 
Kamenici. Neki infrastrukturni radovi u vojvođanskim zdravstvenim ustanovama finansiraju se iz 
pokrajinskog budžeta, a nešto i uz pomoć Republike, preko Kancelarije za javna ulaganja. 

Kancelarija za javna ulaganja finansira rekonstrukcije opštih bolnica u Subotici, Somboru, Kikindi, Senti, 
Zavodu za javno zdravlje u Pančevu, Specijalne bolnice za psihijatrijske bolesti u Kovinu, Poliklinike 
Kliničkog centra Vojvodine, kao i drugu fazu radova u klinikama za neurologiju i psihijatriju u Kliničkom 
centru Vojvodine i to onim redom kojim budu dospevali projekti iz ustanova. 

Između ostalog, Pokrajina finansira i pravljenje projekata za rekonstrukciju opštih bolnica u Vrbasu i 
Sremskoj Mitrovici, kao i nastavak radova u građevinski najlošijem objektu zdravstvene zaštite u 
Vojvodinu, Specijalne bolnice za psihijatrijske bolesti u Kovinu, gde je završen projekat sanacije vešeraja i 
kuhinje. 

 

 

Opšta bolnica u Jagodini dobila novo sanitetsko vozilo 

Opšta bolnica u Jagodini dobila je novo, savremenim medicinskim aparatima opremljeno sanitetsko 
vozilo marke Folksvagen, kao donaciju porodice Milanović 

Opšta bolnica u Jagodini dobila je novo, savremenim medicinskim aparatima opremljeno sanitetsko 
vozilo marke Folksvagen, kao donaciju porodice Milanović.  



 
 

Gligorije Milanović je uspešan biznismen poreklom iz Jagodine, koji od 1961. godine živi i radi u Otavi u 
Kanadi. Vrednost donacije je 30 000 evra, a papiroliški akciju je pomogla fondacija „Princeze Katarine“, a 
provizije se odrekla i „Auto kuća Tasić iz Jagodine" kao prodavac.  

Poslednja nabavka ovakvog vozila obavljena je pre 10 godina. Za ovu nabavku najviše se angažovao 
predsednika UO Opšte bolnice u Jagodini Nikola Radosavljević i menadžment bolnice na čelu sa 
zamenikom direktora Milicom Pavlović koji su stupili u kontakt sa Gligorijem Milanovićem kao 
donatorom pre godinu dana.  
 
Ključeve novog saniteta Nikoli Radosavljeviću koji je i predsednik Gradskog odbora Srpske napredne 
stranke u Jagodini i šef odborničke grupe ove stranke u lokalnom parlamentu uručio je u ime porodice 
Avram Milanović. Tom prilikom Radosavljević se zahvalio na donaciji i rekao:  
 
- Ovo vozilo je nešto što je u ovom trenutku bilo najpotrebnije i stiglo je u pravi čas s obzirom da imamo 
stariji vozni park i nije nimalo lako kupiti jedan ovakav sanitet. Ovo je velika stvar za Jagodinu sobzirom 
da je sanitetsko vozilo ovakvog tipa od izuzetne važnosti u spašavanju života ljudi i koristiće se za prevoz 
bolesnika iz Jagodine do Kliničkih centara u Beogradu , Nišu i Kragujevcu. Zahvalio bih se i menadžmentu 
bolnice i „Auto kući Tasić.  

Radosavljević je rekao da je u poslednje dve godine puno uloženo u modernizaciju Opšte bolnice pa je 
tako Ministarstvo zdravlja finansiralo nabavku opreme: digitalni rendgen aparat, laparoskopski stub, 
električni sistem za ortopediju, Ergometrijsko radno mesto sa pokretnom trakom, nadogradjen je 
postojeći holter sistem, nabavljena su 4 defibrilatora, 4 EKG aparata, plazma sterilizator, parni 
sterilizator i oprema za sterilizaciju. Planovi su da Jagodina bude vodeći Zdravstveni centar. 

Radosavljević je prisutne upoznao i sa političkom stabilnošću koalicije SNS-JS-SPS koja vlada u Jagodini 
gde Srpska napredna stranka participira u vlasti zajedno sa Jedinstvenom Srbijom koju vodi Dragan 
Marković Palma i Socijalističkom partijom Srbije, a predstavniku porodice Milanović uručio je u ime 
Grada Jagodina zahvalnicu i Grb grada Jagodine. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

Donacija "Tojote Srbija" opštoj bolnici u Čačku:"Verso" za pacijente 

U saradnji s Fondacijom Nj.K.V. Princeze Katarine, "Tojota Srbija" donirala je vozilo za prevoz pacijenata 
na hemoterapiju i hemodijalizu iz Čačka i okoline 

U saradnji s Fondacijom Nj.K.V. Princeze Katarine, "Tojota Srbija" donirala je vozilo za prevoz pacijenata 
na hemoterapiju i hemodijalizu iz Čačka i okoline. 

Direktor Opšte bolnice u Čačku, dr Radoslav Milošević, prilikom primopredaje vozila istakao je značaj 
donacije kojom je rešen veliki problem pacijenata kojima je do sada lečenje bilo veoma otežano zbog 
nedostatka vozila za transport u toj zdravstvenoj ustanovi. 

Princeza Katarina Karađorđević zahvalila se na dobroj volji i brzoj reakciji kompanije "Tojota Srbija" i 
naglasila kako je ova donacija dobar primer kako zajednički napori mogu da imaju veliki uticaj. 

- Zahvaljujem gospodinu Lukicću, direktoru kompanije Tojota Srbija, koji je bio voljan da pomogne mojoj 
Fondaciji, zahvaljujući čemu smo vrlo brzo reagovali i drago mi je što smo mogli da isporučimo ovu 
dragocenu donaciju koja će se koristiti za prevoz pacijenata iz Čačka i okoline na hemoterapiju i dijalizu 
do bolnice - rekla je Princeza Katarina prilikom primopredaje vozila Opštoj bolnici u Čačku. 

Vozilom marke "tojota verso 2.2 D-CAT" prevoziće se pacijenti Centra za hemodijalizu i Onkološkog 
dispanzera Opšte bolnice u Čačku.  

-Kao društveno odgovorna kompanija čija je globalna inicijativa "Mobilnost za sve", sa zadovoljstvom 
smo prihvatili poziv Princeze Katarine Karađorđević za donaciju bolnici u Čačku. Izuzetno cenimo napore 
Fondacije za pomoć našim građanima i nadamo se da ćemo biti u prilici da pomognemo i u budućnosti 
istakao je direktor Tojote Srbija, Robert Lukić. 
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